
Rådmandsmøde (Rådmandsmøde)

20-01-2023 08:30 - 09:20

Rådhuset, vær. 489

Information:Pkt. 1 kl. 8.30-8.45 Steen Lee og Thomas Kaalby
Pkt. 2 kl. 8.45-9.00 Kasper Andersen og Per Dahl Pedersen'
Pkt. 3 kl. 9.00-9.20 a. Lise Hanghøj

Mødedeltagere : Christian Budde Opstrup, Jens Bejer Damgaard, Niels
Jørgen Rasmussen, Otto Ohrt, Thune Korsager
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Punkt 1: Status på sygefravær 2022

Beslutning for Punkt 1: Status på sygefravær 2022

Chefteamet:

• Blev orienteret om årsstatus for sygefravær i MSO for 2022 og tage status til
efterretning
• Drøftede tendenser, udvikling og konsekvenser forud for præsentation af tallene
for HMU-drøftelsen den 3. februar 2023

Med 18,5 i fravær ligger MSO højest i Aak, men under landsgennemsnittet og i 6-by regi
3. lavest.

• I HMU drøftes de ting der virker og hvad der skal til i MED-regi.
• Mere fokus på hvad vi gør før en sygemelding – drøfte i teams hvad de kan gøre
inden og hvad det betyder, hvis sygefraværet kan mindskes (feks. hvor mange
flere medarbejdere der kunne være hver dag ved mindre sygdom).
• Fokus på at anerkende teams med lavt fravær
• Ledelsesmæssig fokus øges: Se på øvrige data ift. systematisk opfølgning på
sygefravær – vi ved systematik virker (mange lederudskiftninger, ATA-tid,
afskedigelser pga. sygdom, leder-app for at følge sygefravær)
• Fortsat dialog med aktører på arbejdsmarkedet.
• Se på kobling til psykologisk tryghed. Medarbejderne skal trives. Særlige
aldersgrupper ligger højt – kan vi gøre mere selvom vi gør en masse.

En beskrivelse af baggrund og beslutning/handling skal med til drøftelse i Magistraten,
hvor borgmesteren har ønsket en drøftelse af de ti afdelinger/teams med højeste fravær i
hver Magistratsafdeling.

Chefteamet drøftede kort retningslinjer og muligheder ift. covid-19. Kommunikationen
omkring retningslinjerne styrkes.

Punkt 2: Renovering og ombygning af Møllesten

Beslutning for Punkt 2: Renovering og ombygning af
Møllesten

Chefteamet drøftede indstillingen. Inden endelig beslutning ønsker rådmanden en
rundvisning på Møllestien og efterfølgende en åben snak om mulighederne med
udvalgsformand/udvalg.

Punkt 3: Eventuelt

a. Årets budgetteamer. Bilag sendes til CT på mail
b. Øvrigt

Beslutning for Punkt 3: Eventuelt
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a. Drøftet

b.

1. Udvalgsmøde 25. januar
1. Tilføjes ’Samarbejde omkring aftensygepleje’
2. Vikærgården – punkt åbnes

2 / 2


